
26.09.2015

Burmistrzowie zabiegają o utrzymanie regionalnego ekspresu
do Poznania

We wspólnej petycji do polskiej Minister Infrastruktury i Rozwoju - Marii Wasiak, włodarze europejskiego

Dwumiasta Słubice - Frankfurt nad Odrą podkreślali postulat utrzymania połączenia regionalnego swoich

miast z aglomeracją poznańską. Burmistrz Tomasz Ciszewicz i Nadburmistrz dr Martin Wilke wskazali na

znaczenie korzystnego połączenia Dwumiasta z województwami Lubuskim i Wielkopolskim oraz proszą

rząd polskio wsparcie w celu utrzymania oferty.

Przedsiębiorstwo Przewozy Regionalne z przyczyn finansowych od 1 września 2015 r. chce zlikwidować,

to funkcjonujące zaledwie od 8 sierpnia 2014r. połączenie Regio Express Frankfurt (O) - Poznań. Dla

wielu pasażerów; dojeżdżających do pracy, studentów czy turystów, pozostaje jedynie drogie połączenie

ekspresem Warszawa-Berlin, który jednak nie zatrzymuje się na wszystkich stacjach na trasie. 

Pismo do Pani Minister Wasiak otrzymali do informacji również Polsko-Niemiecka Komisja Rządowa,

Polsko-Niemiecka Grupa Parlamentarna, Marszałek Województwa Lubuskiego oraz Wielkopolskiego,

Brandenburskie Ministerium ds. Infrastruktury oraz gminy położone na trasie przejazdu pociągu.
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